

富途證券國際(香港)有限公司

Futu Securities International (Hong Kong) Limited

香港證券及期貨事務監察委員會註冊持牌法團(編號 AZT137)

The Securities and Futures Commission Full licensed corporations (CE NO:AZT137)

公司地址：香港金鐘金鐘道 95 號統一中心 34 樓

電話：852-2523 3588

Address：34/F, United Centre, 95 Queensway, Admiralty, Hong Kong

Service Hotline: 852-2523 3588

實物股票提取指示表格 Physical Scrip Withdrawal Instructions Form

帳戶持有人資料 Account Holder Information

姓名 Name	聯絡電話 Contact Number	牛牛號 Futubull ID
------------	------------------------	--------------------

實物股票提取指示 Physical Scrip Withdrawal Instructions

現指示富途證券從本人/吾等在富途證券的帳戶中以實物股票方式提取下列股票：

I/We hereby instruct Futu Securities to withdraw following stocks from my/our securities account with Futu Securities in form of physical scrip.

編號 No.	股票代號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股數 Quantity	特別要求 (如有) Special Request (if any)	收費 (港元) Charges (HKD)
01					
02					
03					
04					
05					

客戶聲明及帳戶持有人簽署 Client's Declaration and Account Holder Signature

本人/吾等知悉及明白：

I/We acknowledge and understand that:

- 有關提取實物股票之收費包括：富途證券手續費（每手股票港幣1.50元，非整手碎股或特別要求拆細提取則收取每張100元行政費，每次提取申請最低收費為港幣500元）及香港中央結算有限公司收費（每手股票港幣3.50元，碎股亦視作一手），本人/吾等同意從本人/吾等之證券帳戶中扣除有關收費。

The charges for the withdrawal in physical scrip include the commission fee charged by Futu Securities (HKD 1.50/board lot, with an additional HKD100 administrative fee for each physical scrip for odd lot or special request for division, minimum HKD500 per application), and the fee charged by Hong Kong Securities Clearing Company Limited (HKD 3.50/board lot, with odd lots also considered as one board lot). I/We agree that the relevant charges shall be deducted from my/our securities account.

- 收取實物股票後必須盡快辦理轉名手續，方可享有相關上市公司派發之股息或紅股等權益。

The physical scrip must be registered in my/our own name as soon as possible after collection, otherwise I/We shall not be entitled to the benefit such as dividend and bonus shares issued by the relevant listed company.

- 富途證券概不保證本人/吾等之特殊要求可獲全數接納。

There is no guarantee that all of my/our special requests could be accepted by Futu Securities.

- 若上述股票在富途證券通知客戶起計30天內仍未被領取，富途證券則有權將上述股票存回中央結算系統證券存管處。本人/吾等明白如上述股票獲存回中央結算系統證券存管處而本人有意再次以實物股票形式提取上述股票，需重新遞交實物股票提取指示表格及支付所需費用。

富途證券國際(香港)有限公司**Futu Securities International (Hong Kong) Limited**

香港證券及期貨事務監察委員會註冊持牌法團(編號 AZT137)

The Securities and Futures Commission Full licensed corporations (CE NO:AZT137)

公司地址：香港金鐘金鐘道 95 號統一中心 34 樓

電話：852-2523 3588

Address：34/F. United Centre, 95 Queensway, Admiralty, Hong Kong

Service Hotline: 852-2523 3588

Futu Securities reserves the rights to re-deposit the above stock(s) into CCASS Depository should they not be collected within 30 days after notice is given to client by Futu Securities. I/We understand that once the above stocks is deposited back to CCASS Depository, if I/We intend to withdraw the above stock in form of physical scrip again, I/We are required to submit the Physical Scrip Withdrawal Form and pay the required fees respectively.

帳戶持有人 / 授權人簽名(簽名字體):

Signature of Account Holder / Authorized Person:

帳戶持有人 / 授權人姓名(正楷字體):

Name of Account Holder / Authorized Person (Block letters):

簽署日期(日/月/年):

Date of Signature(DD/MM/YYYY): ____/____/____

【簽收專用】 帳戶持有人/授權人確認已收取實物股票並於右方位置簽署作實
【Receipt Use Only】 The Account Holder/Authorized Person has received the Physical Scrip and Signed at the position beside

簽名及日期 Signature and Date

核實
蓋印

本公司專用 Official Use Only

Signature verified by CS
DatePhysical Scrip Checked by
DateInput by
DateFinal Checked by
Date